
PRZEWODNICZĄCY
RADY POWIATU
w Wysokiem Mazowieckiem 

BR.0002.6.2011. 

Protokół Nr VIII/11
z obrad VIII Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji

w dniu 3 października 2011 roku
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

pod przewodnictwem Doroty Łapiak przewodniczącego rady
protokołowała Joanna Brulińska pracownik starostwa. 

W posiedzeniu udział  wzięli  radni  powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszeni  goście
(listy obecności w załączeniu). 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności zarządu pomiędzy sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2059B ul. Kolejowa w Sokołach o długości 1,968 km” DRUK NR
60,  

b) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2064B Jabłoń Markowięta- Jabłoń Piotrowce i drogi powiatowej Nr
2065B Jabłoń Kościelna- Jabłoń Spały o łącznej długości 5,398 km” DRUK NR 61,

c) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2056B Rosochate Kościelne- Miodusy Stok na długości 6,433 km”
DRUK NR 62,   

d) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizacje inwestycji  drogowej
Miastu i Gminie Ciechanowiec DRUK NR 63,    

e) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji  drogowej
Gminie Wysokie Mazowieckie DRUK NR 64, 

f) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji  drogowej
gminie Klukowo, 

g) zmian w budżecie powiatu na 2011 rok.
6. Interpelacje i zapytania radnych.   
7. Sprawy różne.
8. Zamknięcie obrad. 

Ad.1). 
Przewodnicząca  rady  Dorota  Łapiak o  godz.  1217 otworzyła  obrady  VIII  Sesji  Rady
Powiatu  Wysokomazowieckiego  IV kadencji  w  dniu  3  października  2011  roku.  Powitała
przybyłych radnych  rady  powiatu  wysokomazowieckiego  oraz  zaproszonych  gości  (  listy
obecności w załączeniu). Następnie poinformowała, iż na podstawie listy obecności w sesji
uczestniczy 18 radnych co stanowi qworum przy którym rada może obradować i podejmować
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prawomocne uchwały (nieobecny na sesji: radny Ryszard Grodzki) -  tym samym stwierdziła
prawomocność obrad.

Ad.2).    
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie porządku obrad VII sesji
rady powiatu. Zapytała czy są uwagi lub propozycje zmian do przedłożonego porządku.  
Starosta  zaproponował wprowadzenie następujących zmian do przedstawionego porządku
obrad polegające na: wykreśleniu z porządku obrad punktu 5b dotyczącego podjęcia uchwały
w  sprawie  zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2064B Jabłoń Markowięta- Jabłoń Piotrowce i drogi powiatowej Nr 2065B
Jabłoń Kościelna- Jabłoń Spały o łącznej długości 5,398km” DRUK NR 61. Dodał, iż zarząd
powiatu w swoim czasie wytypował 3 odcinki dróg, które miały być złożone do NPPDL.
Tymi odcinkami  dróg były:  ulica  Kolejowa w Sokołach mieszczący się  ta  terenie  gminy
Sokoły,  odcinek  Jabłoń  Markowięta-  Jabłoń  Piotrowce  z  odgałęzieniem  na  dokończenie
inwestycji  w miejscowości  Jabłoń Spały  na terenie  gminy Nowe Piekuty,  trzeci  odcinek-
przebudowa  drogi  Rosochate  Kościelne-  Jabłonka  Kościelna  na  odcinku  Rosochate
Kościelne- Miodusy Stok przebiegający przez dwie gminy tj. gminę Wysokie Mazowieckie 
i gminę Czyżew. Z uwagi na to, że ukazały się przy tym projekcie zasady mówiące o tym, iż
każdy powiat może złożyć dwa wnioski i najwyżej na jeden z nich otrzymać dofinansowanie.
Dodał,  iż  przed  sesją  wpłynęła  opinia  negatywna  z  gminy  Nowe  Piekuty  dotycząca
partycypacji  w  przebudowanie  drogi  z  uwagi  na  brak  środków  na  realizację  tak
kosztochłonnej inwestycji. W związku z powyższym nie ma potrzeby podejmowania takiej
uchwały. Ponadto poinformował, iż w tak zwanym między czasie czyli po tym jak zostały
wysłane materiały na sesję pojawiły się wnioski z gmin o partnerstwo przy realizacji swoich
inwestycji  w  ramach  NPPDL.  Takie  wnioski  wpłynęły  z  gminy  Szepietowo,  Czyżew  i
Kobylin  Borzymy.  Dlatego  też  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  sesji  3
kolejnych uchwał dotyczących wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na realizację
inwestycji drogowej Gminie Szepietowo, Gminie Czyżew i Gminie Kobylin Borzymy. Dodał,
iż  wszystkie  gminy,  które  złożyły  do  starostwa  wnioski  o  zawarcie  umowy partnerstwa
zostały uwzględnione pozytywnie. Jako ostatnią zmianę jaką zaproponował do wprowadzenia
do porządku obrad sesji było wprowadzenie uchwały rady powiatu zmieniającą uchwałę w
sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób  Niepełnosprawnych  na  2011  rok,  która  polega  na  zwiększeniu  środków  PFRON  o
kwotę  112  zł  z  przeznaczeniem  na  rehabilitacje  zawodowa  osób  niepełnosprawnych  na
wypłatę stypendium z tytułu odbywania stażu przez osobę niepełnosprawną.
Przewodnicząca rady zapytała, czy są inne wnioski dotyczące zmian do przedstawionego
porządku obrad sesji. Innych wniosków nie zgłoszono. Zaproponowała przyjęcie zgłoszonych
zmian  przez  Starostę  polegających  na  wykreśleniu  z  punktu  5  podpunktu  b  dotyczącego
rozpatrzenia i przyjęcia uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zadanie
pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2064B Jabłoń Markowięta- Jabłoń Piotrowce i drogi
powiatowej  Nr  2065B Jabłoń Kościelna-  Jabłoń Spały  o  łącznej  długości  5,398km” oraz
wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 5 podpunkt f, g, h, i – rozpatrzenie projektów
uchwał i przyjecie uchwał w sprawie: f) wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na
realizację inwestycji drogowej Gminie Szepietowo, g)  wyrażenia woli udzielenia pomocy
finansowej na realizację inwestycji drogowej Gminie Czyżew, h)    wyrażenia woli udzielenia
pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji  drogowej  Gminie  Kobylin  Borzymy,  
i)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  zadań  na  które  przeznacza  się  środki
Państwowego Funduszu rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 rok. Za przyjęciem
zmian do porządku obrad sesji opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od
głosu 2 radnych. 
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Następnie przedstawiła porządek obrad VIII Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego wraz
z przyjętymi zmianami w brzmieniu: 

1.  Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności zarządu pomiędzy sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2059B ul. Kolejowa w Sokołach o długości 1,968 km” DRUK NR
60,  

b) zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadanie  pn.  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2056B Rosochate Kościelne- Miodusy Stok na długości 6,433 km”
DRUK NR 62,   

c) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizacje inwestycji  drogowej
Miastu i Gminie Ciechanowiec DRUK NR 63,    

d) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji  drogowej
Gminie Wysokie Mazowieckie DRUK NR 64, 

e) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji  drogowej
Gminie Klukowo DRUK NR 65, 

f) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji  drogowej
Gminie Szepietowo DRUK NR 68, 

g) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji  drogowej
Gminie Czyżew DRUK NR 69, 

h) wyrażenia woli  udzielenia pomocy finansowej na realizację inwestycji  drogowej
Gminie Kobylin Borzymy DRUK NR 70, 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki
Państwowego Funduszu rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 rok DRUK
NR 67. 

j) zmian w budżecie powiatu na 2011 rok.
6. Interpelacje i zapytania radnych.   
7. Sprawy różne.
8. Zamknięcie obrad. 

i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem  przedstawionego  porządku  obrad  sesji
opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 2 radnych. Stwierdziła, iż
porządek obrad VIII  Sesji  Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji  został  przez
radę powiatu przyjęty większością głosów. 

Ad.3). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie protokołu z VII Sesji
Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. Poinformowała, iż protokół z poprzedniej
sesji był i jest możliwy do wglądu w biurze rady na 7 dni przed sesją i w tym czasie nie
wpłynęły uwagi  co do treści  protokołu.  Zawnioskowała o przyjęcie protokołu z  VII  Sesji
Rady Powiatu bez odczytywania.  Następnie zapytała czy są inne wnioski? Innych wniosków
nie  zgłoszono.  Zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem protokołu  opowiedziało  się  17
radnych,  przeciw-0,  wstrzymał  się  od  głosu  1  radny.  Stwierdziła,  iż  przy  jednym głosie
wstrzymującym protokół z VII sesji rady powiatu wysokomazowieckiego został przyjęty.  

Ad.4). 
Starosta przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał rady powiatu i działalności zarządu
pomiędzy sesjami (materiał w załączeniu).
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Przewodnicząca rady zapytała  czy są  pytania do  Starosty  w związku z przedstawionym
sprawozdaniem?
Radny  Stefan  Brzozowski stwierdził,  iż  na  VI  sesji  zgłosił   dwa  wnioski  i  do  dnia
dzisiejszego nie otrzymał na nie odpowiedzi. 
Przewodnicząca rady stwierdziła, iż zgłoszone przez radnego wnioski nie były zgłoszone w
formie  pisemnej,  wobec  powyższego  poprosiła  radnego  Brzozowskiego  o  przypomnienie
treści wniosków. 
Radny  Stefan  Brzozowski poinformował,  iż  pierwszy  wniosek  dotyczył  zakupu
przyzwoitych  koców  do  internatu,  drugi  dotyczył  umieszczenia  barierek  przy  szkole  w
Jabłoni Kościelnej z uwagi na bezpieczeństwo dzieci.
Starosta przypomniał,  ze  jeżeli  chodzi  o  sprawę  dotyczącą  zakupu  nowych  kocy  to  w
przyszłym roku planowana jest  inwestycja polegająca na modernizacji  budynku w którym
znajduje się internat wraz z wyposażeniem. Ponadto w roku bieżącym w budżecie powiatu nie
mamy  już  środków  na  wydatki  inwestycyjne  na  doposażenie  internatu.  Jeżeli  chodzi  o
barierki w miejscowości Jabłoń Kościelna to założenie jest takie, że będą one zrealizowane
przy przebudowie odcinka, ponieważ koszt ich wykonania nie jest wcale najmniejszy. Dodał,
iż ze strony zarządu powiatu jest dobra wola aby Jabłoń Kościelna zmieniła swoje oblicze
drogowe  tym  nie  mniej  w  tym  roku  to  nie  wyjdzie.  Dodał,  iż  ma  nadzieję,  że  w  roku
przyszłym uda się ten projekt ponowić. 
Radny Stefan Brzozowski stwierdził, iż zdaje sobie sprawę z sytuacji i gdyby realizacja tej
drogi była realizowana w bliskiej perspektywie czasowej to z uzasadnieniem pana starosty
można byłoby się zgodzić. Natomiast w obecnej chwili nie da się określić kiedy to będzie
realizowane, a koszty wcale nie są takie wysokie. Ponadto dodał,  iż jest  to niebezpieczne
miejsce i nie wie kto będzie za to odpowiadał jeśli coś tam się wydarzy. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionym sprawozdaniem.
Pytań innych nie zgłoszono.  

Ad.5). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  rozpatrzenie
projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia środków finansowych na zadnie pn. „Przebudowa drogi powiatowej
Nr 2059B ul. Kolejowa w Sokołach na długości 1,968 km”.

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymał się od głosu 1 radny. 
Uchwała Nr VIII/49/2011 została przez radę powiatu przyjęta większością głosów.  

b) zabezpieczenia środków finansowych na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej
Nr 2056B Rosochate Kościelne- Miodusy Stok na długości 6,433 km”. 

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymał się od głosu 1 radny. 
Uchwała Nr VIII/50/2011 została przez radę powiatu przyjęta większością głosów.  

c) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji  drogowej
Miastu i Gminie Ciechanowiec 

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
Uchwała Nr VIII/51/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.
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d) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizacje  inwestycji  drogowej
Gminie Wysokie Mazowieckie 

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
Uchwała Nr VIII/52/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.

e) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizacje  inwestycji  drogowej
Gminie Klukowo

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
Uchwała Nr VIII/53/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.

f) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji  drogowej
Gminie Szepietowo 

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
Uchwała Nr VIII/54/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.

g) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizację  inwestycji  drogowej
Gminie Czyżew 

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
Uchwała Nr VIII/55/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.

h) wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  finansowej  na  realizacje  inwestycji  drogowej
Gminie Kobylin Borzymy 

Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
Uchwała Nr VIII/56/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.

i) zmieniająca  uchwałę  sprawie  określenia  zadań  na  które  przeznacza  się  środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 rok

Przewodnicząca  rady  poinformowała,  iż  przedstawiona  zmiana  w  projekcie  uchwały
związana jest z wnioskiem Dyrektora PUP w sprawie zwiększenia środków PFRON o kwotę
112  zł  z  przeznaczeniem na  rehabilitację  zawodową osób  niepełnosprawnych na  wypłatę
stypendium  z  tytułu  odbywania  stażu  przez  osobę  niepełnosprawną.  O  kwotę  112  zł
zmniejszono  środki  na  rehabilitację  społeczna  osób  niepełnosprawnych,  przy  czym
zobowiązania dotyczące kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej nie uległy zmianie.
Następnie zapytała czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały. Uwag i
pytań nie zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem
uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
Uchwała Nr VIII/57/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.  

j) zmian w budżecie powiatu na 2011 rok
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Starosta  poinformował, iż proponowane zmiany w budżecie powiatu dotyczą działu: 758-
różne  rozliczenia-  polegające  na  zwiększeniu  dochodów  o  kwotę  800  zł  w  związku  ze
zwiększeniem  dochodów  budżetowych  z  odsetek  bankowych  w  PUP  w  Wysokiem
Mazowieckiem; działu 801- oświata i wychowanie- polegające na zwiększeniu wydatków o
kwotę  4305  zł  oraz  zmniejszeniu  wydatków  o  kwotę  18.000  zł  w  związku  z  właściwą
realizacja budżetu w ZSOiZ w Ciechanowcu oraz zmniejszeniu wydatków o kwotę 300.000 zł
w związku ze zwiększeniem dotacji na wychowanków Ośrodka Rehabilitacyjno- Edukacyjno-
Wychowawczego w Perkach Karpiach;  działu  853-  pozostałe  zadania  w zakresie  polityki
społecznej- polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 42.950 zł w związku z
realizacją projektów w PUP w Wysokiem Mazowieckiem. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
Uchwała Nr VIII/58/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie.

Ad.6). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  interpelacje  
i zapytania radnych. Zapytała, czy radni mają do zgłoszenia interpelacje bądź zapytania.
Radny Stanisław Grabowski zgłosił dwa pytania. Pierwsze – stwierdził, iż w prasie pojawiła
się  niepokojąca  informacja  o  planowanych  zmianach  w  sądownictwie  i  prokuraturach.
Zapytał, czy taka informacja trafiła do zarządu i czy zarząd zajmował się ta sprawą. Jeżeli nie
było to rozpatrywane to uważa, że chyba wszyscy jesteśmy za tym żeby aby te instytucje
utrzymać w mieście. Drugie pytanie- stwierdził, iż starostowie i niektórzy radni uczestniczyli
w szkoleniu- chciałby się dowiedzieć gdzie było to szkolenie i czego dotyczyło. 
Starosta odpowiedział, że jeżeli chodzi o sprawę pierwszą to sprawa jest dla niego znana i na
najbliższym  posiedzeniu  zarządu  zostanie  przygotowane  stanowisko  rady  powiatu  w  tej
sprawie. Ponadto stwierdził, iż likwidacja prokurator ma również kontekst polityczny i to czy
one zostaną zlikwidowane czy nie to trzeba będzie rozmawiać z tymi, którzy będą rządzić po
10  października.  Dodał,  iż  najbliższe  posiedzenie  sesji  rady  powiatu  odbędzie  się  31
października na którym zostanie przedstawione radnym stosowne stanowisko. Jeżeli chodzi o
drugie pytanie to poinformował, iż on jako starosta i wicestarosta uczestniczyli w szkoleniu
organizowanym przez powiatową radę zatrudnienia, które funkcjonuje przy PUP w Wysokiem
Mazowieckiem. W szkoleniu uczestniczyły trzy rady zatrudnienia tj. z Hajnówki, Siemiatycz i
Wysokiego  Mazowieckiego.  Szkolenie  odbywało  się  w  miejscowości  Zieleniec  w
województwie  dolnośląskim  i  dotyczyło  partnerstwa  w  realizacji  zadań  na  rynku  pracy.
Dodał, iż jeżeli radny jest zainteresowany tematyką szkolenia to jest możliwość udostępnienia
materiałów szkoleniowych.         
Radny Kazimierz Wysocki poinformował,  iż  również był  uczestnikiem tego szkolenia z
uwagi  na to,  iż  jest  członkiem powiatowej rady zatrudnienia za którą nie otrzymuje diet.
Ponadto  odniósł  się  do  kwestii  sądownictwa i  prokuratury informując,  iż  w latach  80-89
między innymi jako przedstawiciel Solidarności walczyliśmy o to, żeby był sąd. Pozyskany
został budynek po komitecie PZPR-u i w tej chwili osobiście zrobi wszystko żeby nie doszło
do tego co jest  proponowane-  przypomniał,  iż  wspomniane zmiany proponuje Platforma
Obywatelska.      
Przewodnicząca rady przypomniała radnym, iż jesteśmy w punkcie interpelacje i zapytania
radnych. Zapytała,  czy radni chcieliby w tym punkcie zgłosić interpelacje bądź zapytania.
Innych interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

Ad.7-8).     
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Przewodnicząca rady  poinformowała,  iż kolejny punkt  porządku obrad to  sprawy różne.
Zapytała, czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos. Spraw różnych nie zgłoszono. 
Przewodnicząca rady stwierdziła, iż wyczerpany został porządek obrad sesji rady  powiatu 
i  tym  samym  o  godzinie  1335 dokonała  zamknięcia  obrad  VIII  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego IV kadencji w dniu 3 października 2011 roku.  

Przewodniczący Rady
     Dorota Łapiak
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